
Acabada la mili vaig voler conèixer Barcelona i, com que em va agradar, m'hi 
vaig quedar. Vaig fer l'aprenentatge de mecànic ajustador en una empresa on hi vaig 
treballar durant 17 anys. Aquesta empresa és va traslladar a Martorell i jo vaig entrar 
a treballar a la SEAT, on em vaig jubilar al cap de 21 anys de treballar-hi. 

Com vas conèixer ia teva esposa? 
Ja la coneixia de vista, el seu pare era fili de Cucalón i la seva mare catalana. Ella 

treballava en una parada de peix. Vàrem coincidir i amb el traete vàrem iniciar el fes-
teig. Ens vàrem casar l'any 1954. La meva dona es diu Isabel Gimeno. 

Que us va portar a viure a Santa Eulàlia? 
El dia de la Mercè de l'any 1965 vàrem venir a dinar amb uns familiars, al res-

taurant de Can Serra, i ho vàrem aprofitar per a visitar uns coneguts que vivien en una 
caseta darrcra de Can Galderic (abans Urbanització Bellavista). Ens va agradar el Hoc, 
ens vàrem animar i vàrem comprar-hi una parcel.la on es va construir la casa on vivim; 
això era l'any 1975. En un principi sols veníem els caps de setmana i això comporta-
va que només ens relacionéssim amb els botiguers. Ara ja fa 12 anys que vivim defi-
nitivament a Santa Eulàlia. 

Com us heu trobat amb la gent del pöble? 
El venir definitivament a aquest pöble va comportar que ens relacionéssim amb la 

gent i podem assegurar que mai hem tingut cap tipus de problema amb ningú. Es un 
pöble acollidor i agradable. Jo ja tine un carácter poc propens a discutir-me, però m'a-
grada poder dir que aquí ens hi trobem molt bé. La falta d 'una indùstria massiva fa que 
sigui molt sa. El clima també puc dir que és molt saludable. 

Com va la Presidència de la Junta del Casal de la Gent Gran? 
Fa vuit anys que vàrem distribuir les tasques que portaríem a terme i sempre hi ha 

hagut molt bona harmonía. Llàstima que algú dels que va comen9ar amb nosaltres des-
graciadament ja no hi és, però els que seguim ens entenem molt bé. La nostra filoso-
fia és mantenir contacte amb les administracions, principalment amb 1'Ajuntament del 
pöble, i molt de rigor en els comptes de l 'Associació i en el traete amb els associats. 
Cree que fem un bon equip. 

Vols afegir algún comentan? 
Sols aprofitar per agrai'r a tots els que han fet possible el bon funcionament del 

Casal i a les autoritats locals per les atencions que ens dispensen. Però fer notar també 
que el local del nostre Casal s 'ha fet petit, i que s 'ha fet necessari un plantejament 
serios per solucionar definitivament el nostre local. 

Donem per acabada l'entrevista i m'acomiado del Tomás i de la Isabel agraint 
r estona agradable que hem passat. 

Hauríem de buscar espais en la nostra vida quotidiana per a poder conversar amb ^ 
gent gran, segur que ens serviría per èsser més humans. o-> 

Jaume Valls i Bassa ra 
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